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Από το υπ’ αριθ. 21/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 653/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αιτήματος Βετεράνων Αθλητών 
Χειροσφαίρισης Φιλίππου Βέροιας για 
συνδιοργάνωση με το Δήμο διεθνούς 
τουρνουά αγώνων χειροσφαίρισης. 

 
       Σήμερα 3 Νοεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 30-10-2003 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 
108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Κ. Πουλασουχίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
651/2003 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, 
Δ. Δάσκαλος και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 652/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. 
Ταχματζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 653/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Χιονίδης.  
4) Κατά    τη    συζήτηση της   υπ’ αριθ.  654/2003   
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 655/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 656/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. 
Μανακούλης.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 659/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Ορφανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 671/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.  
9) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 677/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ.Χ. Φουρνιάδης και 
αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 678/2003 
προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της 680/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 681/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 

11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 
22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Δ. Ταχματζίδης 
27. Σ. Μηλιόπουλος 
28. Α. Παπαστεργίου 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 27-10-03 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, που έχει ως 
εξής: 

Με την από 21/10/03 επιστολή τους οι Βετεράνοι Αθλητές Χειροσφαίρισης 
(Handball) του ΦΙΛΙΠΠΟΥ Βέροιας ζητούν από τον Δήμο μας τη συνδιοργάνωση διεθνούς 
τουρνουά Χειροσφαίρισης (Handball) βετεράνων αθλητών στην πόλη μας από 14-16/11/2003 
με συμμετοχή διαφόρων ομάδων και την καθιέρωσή του σε ετήσια βάση.  
      Με τις διατάξεις του  άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), προβλέπεται ότι ΄΄ Το 
Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για κάθε θέμα σχετικό με τις αρμοδιότητες του Δήμου, εκτός 
από τα θέματα που ανήκουν στην αρμοδιότητα του Δημάρχου ή της δημαρχιακής επιτροπής…΄΄ 
 Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους και στον Κ. Α. 062.9  ΄΄ Λοιπές 
Δαπάνες Δημοσίων Σχέσεων΄΄ υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση ύψους  € 30.000,00  με 
σημερινό υπόλοιπο € 3.602,02.                      

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει ή όχι 
για την συνδιοργάνωση με τους Βετεράνους Αθλητές Χειροσφαίρισης (Handball) του 
ΦΙΛΙΠΠΟΥ Βέροιας διεθνούς τουρνουά Χειροσφαίρισης (Handball)  στην πόλη μας από 14-
16/11/2003. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 31-10-2003 εισήγηση 
της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του Δ.Σ. με την οποία αυτή εισηγείται κατά 
πλειοψηφία την απόρριψη της αίτησης των βετεράνων αθλητών χειροσφαίρισης ΦΙΛΙΠΠΟΥ 
Βέροιας. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Μιχαηλίδης:Βρίσκομαι και πάλι στη δυσάρεστη θέση να μην μπορούμε να 
επιχορηγήσουμε ένα σύλλογο και να συνδιοργανώσουμε ένα τουρνουά χειροσφαίρισης το 
οποίο προφανώς αποτελεί ένα σημαντικό γεγονός για την πόλη μας. Κι αυτό γιατί από λάθος 
τακτική πιστεύω κατά τη διάρκεια του έτους απλόχερα η δημ. αρχή μοίραζε χρήματα σε 
όλους τους αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους. Έτσι ο σχετικός κωδικός είχε σχεδόν 
αποψιλωθεί περίπου στα μέσα του έτους. Είναι λοιπόν λυπηρό να φτάνουμε στον μήνα  
Οκτώβρη  και να μην υπάρχουν χρήματα να επιχορηγηθούν κάποιοι σύλλογοι  οι οποίοι 
πραγματικά παράγουν έργο. Θέλω  να πιστεύω ότι την επόμενη χρονιά θα γίνει μία καλύτερη 
διαχείριση για να μπορέσουμε μέχρι τέλος του έτους να καλύψουμε κάποιες σημαντικές 
εκδηλώσεις. 
 Ουσουλτζόγλου:Νομίζω ότι έχουμε ηθική υποχρέωση τουλάχιστον απέναντι στο 
χάντμπολ  του Φιλίππου να δώσουμε έστω 1.000 €. Δεν έχουμε δικαίωμα για ένα άθλημα που 
μας πήγε στην Ευρώπη να αρνηθούμε οτιδήποτε. 
 Γκαμπέσης:Οι βετεράνοι αθλητές όλων των αθλημάτων είναι άνθρωποι 
οικογενειάρχες, σαν κι εμάς, που στα νιάτα τους αγωνίστηκαν, προσέφεραν και τώρα σε 
εθελοντική βάση προσπαθούν να αθληθούν και να κάνουν πράξη το μαζικό αθλητισμό. 
Δυστυχώς τα οικονομικά του Δήμου και του συγκεκριμένου κονδυλίου έχουν ήδη 
εξαντληθεί. Αλλα θα πρότεινα να υπάρξει η δυνατότητα από την επόμενη χρονιά αν γίνει 
θεσμός αυτό το τουρνουά να διοργανώνεται υπό την αιγίδα του Δήμου ώστε τις επόμενες 
χρονιές  να μην είμαστε στη δυσάρεστη θέση να μην μπορούμε να ικανοποιήσουμε παρόμοια 
αιτήματα. Για την φετινή θα πρότεινα αν μπορούμε  να εξοικονομήσουμε από άλλους 
κωδικούς όπως γραφική ύλη, προσκλήσεις κλπ. Ώστε να βοηθήσουμε για την συνδιοργάνωση 
που ζητάνε. 
 Γεωργιάδης:Γνωρίζω ότι  ήμασταν απλόχεροι με το Φίλιππο Βέροιας, όμως επειδή 
έχω την καλή τύχη να γνωρίζω την ψυχή των βετεράνων αθλητών και κάποιων άλλων που 
πρωτοστάτησαν στο να γίνει το άθλημα της χειροσφαίρισης γνωστό και  ένα από τα πιο 
αγαπητά αθλήματα που έκαναν γνωστή και την πόλη μας σ΄όλη την Ελλάδα και όχι μόνο, 
προτείνω αν δεν μπορούμε σήμερα να ικανοποιήσουμε το αίτημα αυτό, θα παρακαλούσα στο 
άμεσο μέλλον να έχουμε αυτή τη δυνατότητα. 



 Δήμαρχος :Θα πρέπει να θυμίσω στον κ. Μιχαηλίδη και την κα Ουσουλτζόγλου ότι 
σταθήκαμε γενναιόδωροι και απέναντι στον ΓΑΣ ΒΕΡΟΙΑ και στον Φίλιππο που τιμάει την 
πόλη μας και στην Ελλάδα και στο εξωτερικό. Οι βετεράνοι αθλητές της χειροσφαίρισης του 
Φιλίππου ενισχύθηκαν φέτος. Πήραν χρήματα και συμμετείχαν σ’ ένα τουρνουά στο 
εξωτερικό. Είναι πάρα πολύ καλή η πρότασή τους και από τη νέα χρονιά θα ληφθεί υπόψη 
από το δημ. συμβούλιο, να μπει στον προϋπολογισμό του 2.004. Μέχρι τώρα  κάναμε και 
αθλητικές ημερίδες και αθλητικούς αγώνες και σκοπεύουμε να κάνουμε και του χρόνου. Για 
φέτος όμως εξαντλήθηκε όχι μόνο το κονδύλιο για τους αθλητικούς συλλόγους αλλά και αυτό 
των συνδιοργανώσεων που κάναμε με πολιτιστικούς και αθλητικούς συλλόγους της πόλης σε 
διάφορες εκδηλώσεις. Δυστυχώς αυτή τη φορά δεν μπορούμε να ικανοποιήσουμε το αίτημα 
των βετεράνων αθλητών που θα ληφθεί όμως υπόψη για την επόμενη χρονιά, ώστε να 
καθιερωθεί αυτή η αθλητική διοργάνωση. 
 Δημούλα:Συμφωνώ με όλα όσα είπε ο κ. Δήμαρχος. Και εμείς στην Επιτροπή 
στενοχωρηθήκαμε που δεν μπορούμε να ενισχύσουμε τους βετεράνους αθλητές, πράγμα που 
θα θέλαμε πάρα πολύ, αλλά ήδη είχανε πάρει την επιχορήγησή τους οπότε είπαμε ότι την 
επόμενη χρονιά σίγουρα θα τους ενισχύσουμε. 
 Μιχαηλίδης:Όσα είπαν ήταν σχετικά με το θέμα. Αν ήμασταν πιο προσεκτικοί και δεν 
αποφασίζαμε για συνδιοργανώσεις που ήδη είχανε γίνει όπως συνέβη  σε προηγούμενη 
συνεδρίαση του δημ. συμβουλίου, τώρα θα ήμασταν σε θέση να καλύψουμε αυτή την 
εκδήλωση και να γίνουμε συνδιοργανωτές. Προτείνω να δοθούν τουλάχιστον 1.000€ στο 
σύλλογο αυτόν.  
 Ουσουλτζόγλου:Γνωρίζω πολύ καλά την ιστορία του Φιλίππου και ήξερα πολύ καλά 
ποιους εννοούσα όταν είπα γι αυτούς που έφτασαν τόσο μακριά το όνομα της πόλης μας. 
Αυτή την διοργάνωση των βετεράνων νομίζω ότι έχουμε υποχρέωση από τη στιγμή που στον 
συγκεκριμένο κωδικό υπάρχει ένα υπόλοιπο 3.602€, και από τη στιγμή που αυτή θα γίνει  
από τις 14 μέχρι τις 16 Νοεμβρίου, άρα προλαβαίνουμε, να δώσουμε έστω 1.000€. Εγώ 
ντρέπομαι πραγματικά να πούμε όχι στους βετεράνους του Φιλίππου. 
 Δημούλα: Το ποσό αυτό των 3.602€ που αναφέρθηκε, στην ουσία δεν υπάρχει, μια 
και δεν αφορά μόνο τους αθλητικούς συλλόγους αλλά και τις δαπάνες δημοσίων σχέσεων. 
 Δήμαρχος:Οι βετεράνοι αθλητές πράγματι τίμησαν το χάντμπολ  της πόλης μας και 
της Ελλάδας γενικότερα, αλλά δεν ντρέπομαι που αναγκαζόμαστε να απορρίψουμε το αίτημά 
τους, γιατί ήδη είχαν επιχορηγηθεί. Τον Φίλιππο τον τιμούμε και αν θυμάστε  συμμετείχαμε 
σε εκδήλωσή του που αφορούσε αγώνες μπάσκετ, μια και δεν υπάρχει μόνο το χάντμπολ, 
μόνο που εσείς εκείνη τη φορά δεν ψηφίσατε υπέρ της συνδιοργάνωσης επειδή ήρθε το θέμα 
ετεροχρονισμένα στο δημ. συμβούλιο. Συλλογιστείτε λοιπόν την τακτική σας, μια και τότε 
είχατε υποβάλει και προσφυγή στην επιτροπή του άρθρου 18. Λυπούμαστε που δεν μπορούμε 
φέτος  να επιχορηγήσουμε για δεύτερη φορά, ουσιαστικά να συμμετάσχουμε στα έξοδα των 
βετεράνων αθλητών. Από του χρόνου θα προβλέψουμε στο νέο προϋπ/σμό σχετικό κωδικό 
για τη διοργάνωση τέτοιου τουρνουά. Θα ήθελα επίσης να πω πως στην τελευταία 
συνεδρίαση της ΚΕΔΚΕ, στην οποία είμαι στην επιτροπή θεσμών, έδωσα πραγματικά μάχη 
για να σπάσει το 1% των τακτικών εσόδων για την επιχορήγηση των αθλητικών συλλόγων. 
 Στην επιτροπή υπάρχουν πολλοί Δήμαρχοι που υποστηρίζουν όχι μόνο να παραμείνει 
το 1% αλλά  να μειωθεί κιόλας. Έδωσα κυριολεκτικά μάχη για να σπάσει αυτό το 1%. Δεν 
μπορεί ο Δημ. Κώδικας να καθιερώνει τέτοιες δεσμεύσεις στην Τοπική Αυτ/ση. Αν οι Δήμοι 
και τα δημ. συμβούλια δεν μπορούν να διαχειριστούν τα οικονομικά τους, είναι άξιοι της 
μοίρας τους. Δεν μπορούμε να δίνουμε όμως τόσες φορές χρήματα στον ίδιο σύλλογο. Ο 
Φίλιππος πήρε φέτος πολλά χρήματα από το Δήμο. Και δεν ντρέπομαι ούτε γι’ αυτά που πήρε 
αλλού ούτε γι’ αυτά που δεν θα πάρει, μέχρι το τέλος του έτους, γιατί κάποτε εξαντλούνται οι 
οικονομικές δυνατότητες του Δήμου και αυτό θα πρέπει να το καταλαβαίνετε. Πολιτική 
εύκολα μπορούμε να κάνουμε όλοι. 
  Πρόεδρος: Υπάρχει η πρόταση των κ.κ. Γ. Μιχαηλίδη και Χ. Ουσουλτζόγλου να 
δοθούν 1.000 ευρώ για την συνδιοργάνωση του τουρνουά και η εισήγηση της επιτροπής; 

Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση των κ.κ. Γ. Μιχαηλίδη και Χ. Ουσουλτζόγλου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 



Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής; 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από  27-10-03 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου. 
2.-Την από 21-10-2003 αίτηση των Βετεράνων αθλητών χειροσφαίρισης Φιλίππου Βέροιας, 
με την οποία ζητούν από το Δήμο τη συνδιοργάνωση διεθνούς τουρνουά Χειροσφαίρισης 
βετεράνων αθλητών στη Βέροια στις 14-16/11/2003.  
3.-Την από 31-10-2003 εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Απορρίπτει το από 21-10-2003 αίτημα των Βετεράνων Αθλητών Χειροσφαίρισης 
Φιλίππου Βέροιας για συνδιοργάνωση με το Δήμο διεθνούς τουρνουά χειροσφαίρισης στην 
Βέροια στις 14-16/11/2003 και κάλυψη των σχετικών δαπανών.  



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    653/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-11-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


